

外國學生報名資格符合確認書

本人申請 115 學年度第二學期(西元 2027 年春季班)來臺就讀國立勤益科技大學(NCUT),報名資格確實均符合教育部「外國學生來臺就學辦法」第二條及第三條所載連續居留海外期間之資格規定(辦法請詳 <http://law.moj.gov.tw/>)。

其中的重要規定:

- 1.本人不具台灣各校學籍之在學或休學身分(在臺各校之應屆畢業生、華語中心學習生不在此限)。
- 2.本人過去六年內，每年留臺工作天數未超過 120 天。

Applicant Eligibility Confirmation

I apply for Spring 2027 to enroll the National Chin-Yi University of Technology(NCUT). My qualifications for registration fully meet Articles 2 and 3 of the latest “Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan” released by the Ministry of Education (the official website for laws and regulations of Taiwan at <http://law.moj.gov.tw/>).

Important Confirmations:

- 1. I do not have the student status of studying or suspending at any schools in Taiwan (The graduating students and Chinese language center students of universities in Taiwan are not included in this limitation).**
- 2. In the past six years, I have not been working for more than 120 days per year in Taiwan.**

申請人簽名 Applicant's Signature

日期 Date